

# Energy Intellectual Services in Indonesia

CALL FOR TENDERS 3036

## SUMMARY:

The OECD is updating the deadline to submit an offer on the Call for tenders launched by the OECD on behalf of the IEA towards engaging one or several intellectual service/data providers to deliver services through one-year contract(s) renewable up to four years to support the IEA's expanding portfolio of work on clean energy transitions under the Clean Energy Transitions Programme (CETP). This Call for Tender is divided into four distinctive Lots, each corresponding to a subject area:

Lot 1 – Clean Energy (Indonesia)

Lot 2 – Energy Efficiency (Indonesia)

Lot 3 – Thematic Intellectual Services for Indonesia

- Lot 3A: Industry
- Lot 3B: Buildings
- Lot 3C: Transport
- Lot 3D: Event Management

Tenderers may respond to more than one lot, noting however that a tenderer will not be chosen simultaneously for more than one lot. Tenderers may respond to and can be chosen for more than one sub-lots for LOT 3.

The new deadline for submission of offers is **September 9<sup>th</sup> 2024, 9:00 AM** (Paris time).

The OECD will use its procurement platform "Prospeum" (<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.



# Services intellectuels dans le domaine de l'énergie en Indonésie

APPEL D'OFFRES [3036]

## RESUME:

L'OCDE étend la date limite de soumission des offres sur l'appel d'offres lancé par l'OCDE au nom de l'AIE en vue d'engager un ou plusieurs fournisseurs de services intellectuels/données pour fournir des services dans le cadre d'un contrat d'un an renouvelable jusqu'à quatre ans afin de soutenir le portefeuille de travail en expansion de l'AIE sur les transitions énergétiques propres dans le cadre du Programme pour les transitions énergétiques propres (CETP). Cet appel d'offres est divisé en quatre lots distincts, chacun correspondant à un domaine :

Lot 1 - Énergie propre (Indonésie)

Lot 2 - Efficacité énergétique (Indonésie)

Lot 3 - Services intellectuels thématiques pour l'Indonésie

- Lot 3A : Industrie
- Lot 3B : Bâtiments
- Lot 3C : Transport
- Lot 3D : Gestion d'événements

Les soumissionnaires peuvent répondre à plus d'un lot, étant entendu qu'un soumissionnaire ne sera pas choisi simultanément pour plus d'un lot. Les soumissionnaires peuvent répondre et être choisis pour plus d'un sous-lot du LOT 3.

La nouvelle date limite de remise des offres est fixée au **9 Septembre 2024 à 09h00** (heure de Paris).

L'Organisation utilisera sa plateforme électronique ([Prospeum](https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd) <https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>) afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

